
Kłobuck, dnia 19 czerwca 2024 r.  

 

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Edukacji Publicznej, 

Ochrony Zdrowia, Polityki  

Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

 

Protokół nr 2/2024 

2 Posiedzenie w dniu 19 czerwca 2024  

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 

2. Ewelina Kotkowska 

3. Andrzej Sękiewicz 

4. Anna Siedlaczek 

5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że 

zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 17.05.2024 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 17.05.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 



Tomasz Kasprzyk, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

4. Zapoznanie się z naborem do klas pierwszych szkół podstawowych i przedszkoli na 

rok szkolny 2024/2025. 

Sekretarz S. Piątkowska przedstawiła w/w informację. 

 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk z jakiego powodu został odrzucony jeden wniosek do 

klasy pierwszej w SP nr 1 w Kłobucku? 

Sekretarz S. Piątkowska być może dlatego, że dziecko nie zamieszkiwało w naszej Gminie. 

Radna E. Kotkowska jakie są ogólne tendencje, co do pełności klas, rozwoju możliwości 

inwestycyjnych w szkołach? Czy dużo dzieci z naszego terenu idzie do innych gmin?  

 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że w kwestii liczebności klas, to w szkołach Kłobuckich 

dzieci jest sporo, gorzej sytuacja przedstawia się w przypadku szkół wiejskich (przykład SP w 

Libidzy-połowa dzieci jest z Libidzy, druga połowa dzieci z innych miejscowości). 

Podkreślił, że rok do roku demografia nie poprawia się, kształtuje się mniej więcej na 

podobnym poziomie. Jednak pod względem ekonomicznym, to cztery lata temu do oświaty 

Gmina dokładała 14 mln zł, a na dzień dzisiejszy jest to ponad 20 mln zł. Poinformował o 

niezbędnych, podstawowych remontach w placówkach oświatowych i ich wysokich kosztach. 

5. Ogólne zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli na rok 

szkolny 2024/2025. 

 

Sekretarz S. Piątkowska przedstawiła w/w informację. 

Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk podsumował, że od nowego roku szkolnego w szkołach 

podstawowych będzie o 120 uczniów więcej. Widoczny jest również wzrost ilości dzieci w 

przedszkolach. 

Radna E. Kotkowska poruszyła kwestię wskaźnika etatów względem ilości uczniów i klas. 

Sekretarz S. Piątkowska wyjaśniła poruszoną przez radną sprawę. 

 

6. Organizacja wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym. 

 

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował o możliwości skorzystania z obiektu OSiR przy 

ul. Sportowej w Kłobucku, w Gruszewni i w Łobodnie. Organizowanych półkoloniach dla 

dzieci z Gminy Kłobuck, oraz możliwości skorzystania basenu krytego. 

7. Przygotowanie do sezonu letniego zbiorników wodnych oraz obiektów sportowych na 

terenie gminy Kłobuck. 

 

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował, że w okresie wakacji będzie czynne kąpielisko 

na Zakrzewie. Zaznaczył, iż woda jest cały czas badana, kontrolowana przez sanepid.  

 



8. Sprawy różne. 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji  
Tomasz Kasprzyk 

 

   

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


